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Met de bespreking wordt het volgende beoogd:  
Wij vragen ons af of het besluit van het college overeenstemt met wat in de 
raadsvergadering in december 2011 besproken is. Het amendement van de SP dat door de 
wethouder overbodig werd genoemd was er met name ook op gericht om verenigingen die 
gedeeltelijk subsidie verloren een nieuwe kans te geven. Daarom wekt het onze verbazing dat 
het verzoek van VV Riel niet in behandeling wordt genomen. Dit heeft onder andere tot 
gevolg dat er oneerlijke verschillen in de subsidiering tussen de voetbalverenigingen blijven 
bestaan. 
Wij willen graag van onze mede commissieleden weten of zij met ons van mening zijn dat 
ook dit soort verzoeken van verenigingen die gedeeltelijk hun subsidie hebben verloren 
inhoudelijk beoordeeld moeten worden. 
  
 


